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BIOGRAPHY

Markus Weidemann aka Sacrifice born in 1982 in Leipzig, Eastgermany. Growing up and dominated by the sound of the 90s hardcore and gabberscene. In 1999 he had his first DJ-gig. Many local gigs followed. In 2002 he began to produce. The first song was released in late 2002 on the eponymous compilation "Underground Hardcore". In The years After 2002 he had a lot of Releases under different Pseudonyms in the areas Hardstyle, Hardcore, Speedcore. Since 2010 he has dedicated himself 100% to the hardcore. Melody, Epic and speed characterizes his productions. As a DJ throughout Europe booked, he brings his mixture of all Electronic HardcoreCore-Styles every party to boil over. but it is still prefer the black gold and oldshool / Early sound.






Markus Weidemann aka Sacrifice wurde 1982 in Leipzig geboren. Aufgewachsen und geprägt vom Klang der Neunziger Hardcore & Gabber-Szene. Im Jahr 1999 hatte er seinen ersten DJ-Gig. Viele lokale Auftritte folgten. 2002 fing er an selber zu produzieren. Das erste Lied erschien Ende 2002 auf der gleichnamigem Compilation "Underground Hardcore". In den Jahren darauf folgten zahlreiche Veröffentlichungen unter diversen Projekten in den Bereichen Hardstyle und Hardcore. Seit 2010 widmet er sich zu 100 % dem Hardcore. Melodie, Epic und Geschwindigkeit prägt seine Produktionen. Als DJ in ganz Europa gebucht, bringt er mit seiner Mischung sämtlicher Core-Styles jede Party zum überkochen. Am liebsten ist ihm aber nach wie vor das schwarze Gold und Oldshool/Early-Sound.



References / Clubs



Werk II Leipzig, Zoro Leipzig, Nachtwerk Club München, Bunker Dolsenhain, Kultureproject München, Triebwerk Dresden, ehem. Militärgelände Dolsenhain, Cult Neukirchen, Beatgallery Leipzig, Tom Tom Leipzig, BPM Club Zwickau, Fuckparade Berlin, Soundterror Radio, Kosmo Leipzig, Club Gaya Leipzig, Queens Lübeck, Ziegelei Sierksrade, Flash Halle, Gigaparc Dülmen, Event-Arena Spornitz, Radio OK Jena, Speicher Rostock, Aqua Club Wildau, Fabrix Werdau, Rele' Zella-Mehlis, Darkside Club München, Pappenwerk Halle, Kulttempel Oberhause, NoX Bottrop, Touster Prag, YesClub-Prag, Hardforce United Moskau, Radio Basslover, Toxic Sickness Radio, Rohtabakk Döbeln, Hellraiser Leipzig, Mirage Ballenstedt, E35 Leipzig, M-Bia Berlin, Bunker Marl-Sinsen, K17 Berlin, Bogen2 Köln, Druckbox Leipzig, CosmoClub Oberhausen, Spirograph Berlin, Hell Festival, Glashaus Worbis, Fuckparade Berlin, Eastparade Chemnitz, Transit Chemnitz, Kulturhaus Void & Kili Berlin, Eventwerk Dresden, Club Seilerstraße Zwickau, Bunker Calua, E-Werk Reichenbach, Musikpark Erfurt... 



Discography




Other Projects

Messiah Inc., The Coreperation Project, S4cr1f1c3, Markus Willowman, Club Division, Sidechainjunkies, Jump Ahead, Umbrella, Sven Markus W, Shörm, Headsuckers, H-Pac, D-Joy, MC Web, German Gabber Guys, Bass Swingers.
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